



教牧同工 Pastoral Team

夏永康傳道/Pastor Albert Ha 粵語事工 Cantonese Ministry
韋伯斯傳道/Pastor Michael Welbers 英語事工 English Ministry
刘春妍傳道/Pastor Theresa Liu 國語事工/Mandarin Ministry
陳甦靈傳道/Pastor Phebe Chan 兼職同工 P/T Minister
彭平原主任/Ivy Pang 兒童事工 Children Ministry Director

聚會時間 Worship	主日崇拜 Sunday Worship	主日學 Sunday School
粵語 Cantonese	上午 11:00am	上午 9:30am
國語 Mandarin	上午 9:30am	上午 11:00am
英語 English	上午 9:30am	上午 11:00am
兒童 Children	TBA	上午 11:00am

教會祈禱會 Prayer Meeting- 週三晚上 7:30pm Wed (Zoom)
帳號: 846 1728 6280, 密碼: 10200

粵語團契 Cantonese Fellowships

常青團 Evergreen (年長兄弟 Seniors)
隔週二上午 10:00am Alternate Tue
迦密團 Carmel (55 後/plus) 隔週日下午 1:30pm Alternate Sun
以勒團 Jireh (中年 Middle age) 週五晚上 8:00pm Fri
以諾團 Enoch (年青夫婦 Young Couples)
週日下午 12:30pm Sun
以馬內利團 Emmanuel (Career 就業) 週二晚上 7:30pm Tue

英語及兒童團契 English & Children Fellowships

Nehemiah (Adults) 8:00pm Tue
Dunamis (College/Career 大學/就業青年) 週五晚上 8:00pm Fri
RElevate (Grade 7-12 年級) 週五晚上 7:00pm Fri
AWANA (Age 3 歲-Grade 6 年級) 週五晚上 7:00pm Fri
國語團契 Mandarin Fellowship 週五晚上 7:30pm Fri

電子奉獻地址 RCMBC E-Transfer: give@rcmbc.ca

粵語主日崇拜

2024 年 7 月 28 日上午 11:00

本年度教會主題《彼此相顧, 激發愛心》來 10:24

【崇敬讚美】

序樂		安靜默禱
宣召	〈詩 105:1-2〉	主席
讚美詩	〈快樂崇拜〉	會眾
詩歌		領詩/會眾
禱告		牧者

【恭聆主道】

讀經	〈林前 13:1-8a〉	主席
證道	〈最大的愛〉	陳明斌牧師
詩歌	〈愛中相遇〉	領詩/會眾
奉獻禱告		主席

【主內相交】

歡迎/報告		主席
同心讚美	〈榮耀歸神〉	會眾
祝福		牧者
殿樂		默禱敬拜

崇拜事工輪值

	本主日	下主日
主席	鍾敏順	張建文
講員	陳明斌牧師	夏永康傳道
司琴	郭區以祺	夏馮慧賢
領詩	敬拜小組	黃國強
司事	陳愛娣, 梁陳瑞優	劉笑華, 譚歐陽婉君
影音	尹向陽	黃偉俊
	黃國強, 趙翰頤	黃凱榮, 陳家樂
	8 月份主餐襄禮 張建文, 譚歐陽婉君, 黃偉俊	

国語主日崇拜

2024 年 7 月 28 日上午 9:30

本年度教會主題《彼此相顧, 激發愛心》來 10:24

【口唱心和讚美上帝】

序樂		安靜默禱
宣召	〈詩篇 84:1-2〉	主席
同心感恩		主席
會眾讚美		會眾
禱告/主禱文		刘春妍传道

【虚心受教敬拜上帝】

读经	〈可 6:1-6〉	主席
信息宣讲	〈效主楷模, 话“拒绝”〉	李梅芳牧师
回应诗歌	〈唯有耶稣〉	

【关怀互爱见证上帝】

奉獻禱告		主席
祝福		李梅芳牧师
三一頌		會眾
安靜默禱		會眾
家事分享		刘春妍传道

【崇拜后】主日學

崇拜事奉配搭		
	本主日	下主日
主席	吴海宾	吴海宾
讲员	李梅芳牧师	陈苏灵传道
领诗	许茱	朱春风
招待	蔡敏燕	武玉金
圣餐司事	-	许茱
儿童	陈丽嫦, 王爱琴	朱静贤, 吕丽凤
灯光影音	王雄	张绍亮

周五国语团契节目

8 月 2 日, 国语团契学习《标杆人生》番外篇最后一课。

EM Sunday Worship

July 28, 2024 at 9:30 AM

Church Theme “CARE FOR THE ONE”
2024 Hebrews 10:24

Music Prelude

Call to Worship

Welcome & Announcements

Worship through Song: Worship Team

Worship Through the Word:

The Pure in Heart

Matthew 5:3-10

Speaker: Steve McElroy

Worship through Song: Worship Team

Benediction: Pastor Michael

Next Week: Pastor Michael Welbers



Connect with Us

tinyurl.com/rcmbc-em-connect

Stay informed about ministries/events,
request prayer, and more.

ANNOUNCEMENTS

1. According to our bylaw, the **2025 Deacon Nomination Committee** DNC has been formed: Pastor Phebe Chan (Chair), Pastor Michael Welbers (Pastors' representative) Siong Ng, Steven Yeung (Deacon representatives) Sam Hui, Wendy Tam (Congregation representatives). From July 28 to September 8 active members may submit nominations to Pastor Phebe Chan. Nominations are to be made by two active members along with the consent of the nominee. Please see the active members list and guidelines for Deacon Nomination placed in the sanctuary. Please pray for the process of nomination.
2. Join our **EM Prayer Gathering** on August 4th (1st Sunday) at 12:15 PM in Room 204.
3. **cM: VBS Camp** will be held on August 19-23. Please pray for the campers and workers. Also, we are looking for more campers and workers Registration can be made on church website www.rcmbc.ca or by QR code below.
4. Our **Church Picnic** will be held on August 5 at Fraser Foreshore Park site #1 (10 am to 2 pm). As for food and drink, it will be potluck style. Church will provide utensils. Please bring tents and chairs for extra seating if you can. Please register with fellowship leaders, and invite friends to join. Address: **7751 Fraser Park Drive, Burnaby** (by Byrne Road).
5. **For young people to discover faith** and grow in their relationship with God, they need at least five caring adults in their lives. Would you be one of those adults and care for the one? Talk to Pastor Michael about different opportunities.
6. **The EM Retreat** will be held from Sept. 6-8, 2024 at Charis Camp in Chilliwack, for ages 16 and up. There will be activities such as a ropes challenge course, archery, climbing wall and a prayer walk. The registration fee is \$250 per person. Register at <https://tinyurl.com/rcmbc-em-retreat> and/or contact Adelaide Chan, Alice Wong, Valerie Tam or Pastor Michael for more information.



VBS Registration code 註冊碼

教會事工

1. 依本堂會章 2025 年執事提名委員會已成立, 名單如下: 陳甦靈傳道(主席), 韋伯斯傳道(列席), 吳慧松弟兄, 楊揚弟兄(執事會代表), 許家標弟兄, 譚歐陽婉君姊妹(會眾代表), 由 7 月 28 日至 9 月 8 日期間, 活躍會友可以在提名委員以外, 同時為 2025 年執事候選人提名, 表格可以在辦公室索取. 提名必須由兩位活躍會友聯署, 並於提名前獲得被提名人同意, 填妥後之表格請送交提名委員會主席, 以便委員會核實. 有關「活躍會友名單」及「選舉執事及提名委員指南」請參閱大堂報告板, 請為提名程序代禱。
2. **兒童事工: 暑期聖經日營 VBS** 將於 8 月 19-23 日舉行, 我們需要更多的參加者和工作人員, 請在教會網站 www.rcmbc.ca 或掃描左下方的 QR 二維碼報名. 同時, 請繼續為營會參加者和工作人員禱告和守望。
3. **教會大旅行** 將於 8 月 5 日上午 10 時至下午 2 時, 於本拿比 **Fraser Foreshore Park** 舉行, 我們會以 potluck 聚餐形式舉行, 食物飲品自備, 餐具餐巾及紙杯由教會供應, 因場地座位有限, 請自備椅子, 坐墊和帳篷, 請向團契團長報名, 也歡迎邀請親友參加。地址: **7751 Fraser Park Drive, Burnaby (靠近 Byrne Road)**。
4. **英語事工: 英語退修會** 將於 9 月 6-8 日在 Chilliwack 舉行, 詳情請參閱英文事工報告。
5. 崇拜後請各位弟兄姊妹幫忙將禮堂外面的**摺枱及雜誌架**搬回禮堂和儲物室。

上週崇拜出席人數

Last Week's Worship Attendance

CM 粵語 59 人	cSS 兒童主日學 17 人
EM 英語 39 人	SCP 主日兒童節目 3 人
MM 國語 29 人 (Zoom9 人)	MCP 國語兒童節目 7 人